
 

Minnesanteckningar - Coachmöte och invigning Klubbis, 21 februari 

Sammanfattning och viktiga datum: 

• Invigning nya klubbis – förhoppning finns att klubbens lag och 

ungdomar kommer nyttja lokalen. Sprid gärna detta till era 

respektive lag. 

• 8 april operativt coachmöte med detaljer inför kommande säsong, 

mötesplats klubbis. Alexander P kommer att skicka ut ett 

frågeformulär till er i lagen som en från varje lag svarar på. 

• Information om seriespelande lag inför nästa säsong ska vara inne 

i maj.  

• 26 april – Klubbgemensam avslutning 13:00 – 14:30. Vi behöver 

hjälp av äldsta seriespelande lag P08, P09 samt F09. Säkerställ 

detta hos era spelare att de får en uppgift. 

• 24 maj planeringsdag – inför nästa säsong – Start Science Park 

14.00.  

• Årsmöte 2025, augusti månad, återkommer med datum. Är du 

eller vet du någon som är motiverad att bli invald i styrelsen så ta 

kontakt med Linn i valberedningen.  

• Alla spelare ska ha en egen boll med start 1 juli. Beslut och info 

om detta skickades ut i december. De två lag som var pilotlag 

summerade på mötet enbart positiva effekter av att spelare har en 

egen boll. Nystartade knattelag får boll av klubben. Äldre lag ska 

köpa sina egna bollar inför kommande säsong – skicka ut vilka 

som rekommenderas till föräldrar som inte vet vad som ska köpas. 

Vi skickar ut mail från styrelsen till föräldrar vilka bollar som 

rekommenderas.  

• Profilkläder – vi fortsätter med Stadium och ett nytt 4-års 

kontrakt, väljer Puma istället för Adidas. 

• Utbildningar – de coacher som är på väg in i seriespel ska gå utb 

och man anmäler sig själv på basketutbildning.se (Klubben 

betalar). Styrelsen ser gärna att ledare går utbildning så tidigt som 

möjligt. Utbildningsbehörighet måste vara avklarad framöver när 

säsong börjar, det kommer inte räcka att ha påbörjat den. Punkt på 

möten framöver där ledare som går utbildning kan dela med sig av 

erfarenheter.  



• Krav nästa säsong att alla lag har matchvärd. Målet är även att 

matcherna ska filmas.  

• Klubben har anmält herrlaget till förbundsserien Basketettan. 

Närvarande på mötet stöttar detta och är beredda att hjälpa till med 

det krävs och att vi är blir fler som hjälps åt då det är utökade 

åtaganden. 

• Lärgrupp – Zeljka återkommer med enkel manual för hur man gör 

detta och vad som räknas som lärgrupp – får ej vara träning. 

• Dragning Ungdomssektionen (Linn) – generellt positivt att 

involvera våra ungdomar, låta dem testa på. 

• Malin R planerar in sekretariatsutbildning september för nya 

kommande seriespelande lag och lägger in datum i årshjulet. I 

första hand för födda 2013 men även övriga som behöver 

komplettera med nya medlemmar/föräldrar är välkomna.  

 

Malin Rosenberg 

 

 

 


